
RELATIVE PRONOUNS (Vzťažné zámená) 

 

Vzťažné zámená používame, ak chceme spojiť dve vety, a teda skrátiť výpoveď a obmedziť 

používanie zámen. 

 

Používanie vzťažných zámen (Relative Pronouns – RP): 

 

WHO – používame, ak hovoríme o osobách (This is a man. He works in a bank. „This is a man  

  who works in a bank.) 

 

WHICH – používame, ak hovoríme o neživotných veciach, zvieratách (This is my dog. It is  

      brown. „This is my dog which is brown.) 

 

THAT – používame v oboch prípadoch (aj životné aj neživotné) (This is my bag. It is black. 

„This  

 is my bag that is black. + This is my sister. She is a teacher. „This is my sister that is a 

 teacher.) 

 


